

«... οι βρεταννικές αερογραμμές έχουν προγραμματίσει να τοποθετήσουν από τον Απρίλιο 1976 στη γραμμή Λονδίνου - Εδιμβούργου το "αερο-λεωφορείο"», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 1-10-1975.

αερολιμενάρχης

«Ο κ. Δερεβέντζας έχει εξετάσει 25 περίπου άτομα μεταξύ των οποίων πιλότοι της Ολυμπιακής, αερολιμενάρχες και υπάλληλοι αεροδρομίων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-1-1977, σελ. 2.

αερολιμενικός (ουσιαστικό και επίθετο)

«Οι αερολιμενικοί επέμεναν ιδιαίτερα πάνω στις αρνητικές επιπτώσεις της απεργίας τους», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 21-7-1976.

«Θα τοποθετηθεί επίσης ένας αερολιμενικός στο Ελληνικό για να επέμβει και αυτός στην πίστα προσγειώσεως σε περίπτωση μόνο αεροπειρατείας», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-5-1977, σελ. 1.

«... να μεταβιβάσει σε άλλους τον κρατικό αερολιμενικό έλεγχο», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 21-7-1976.

αερομεταφορά

«Η άνετη χερσαία προσπέλαση προς τα αεροδρόμια ... είναι μία από τις κυριότερες φροντίδες σχεδιασμού των αερομεταφορών», Α. Αλεξανδρόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 4-7-1976.

αερομεταφορέας

«Ποιός απειλεί τον εθνικό αερομεταφορέα και την τύχη των 9.000 εργαζομένων;», Α. Αλεξανδρόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-2-1977.

αερομοντελισμός

«Επίσης η μόλις 19χρονη Ζήκα Μπακέλλα, κόρη του προέδρου του αερομοντελισμού και αεροπροσκοπισμού Ελλάδος, έλαβε το πτυχίο ανεμοπόρου», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-5-1979, σελ. 12.

αερομοντελιστής

«... η Ένωση Αερομοντελιστών Αθηνών», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-5-1976.

αεροπαλόνι

«Μπροστά στο αστραφτερό “Αστήρ Παλάς Οτέλ” ανέβηκε το αερομπαλόνι που προσκαλεί στην Έκθεση Σύγχρονης Κατοικίας στο Μέγαρο ΟΛΠ του Πειραιά», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5-10-1983, σελ. 4.

αεροναυτιλλόμενος

«Εις αίτημα της Τουρκικής Κυβερνήσεως όπως αι αρμόδιαι Ελληνικαί Υπηρεσίαι εκδώσουν τας σχετικές αγγελίας προς τους αεροναυτιλλομένους, η Ελληνική Κυβέρνησις συνέστησε ωρισμένας μεταβολάς εις τον σχεδιασμόν των γυμνασίων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 17-3-1977, σελ. 1.

αεροπειρατεία

«Εντείνονται τα μέτρα ασφαλείας για τις αεροπειρατείες στο Ελληνικό...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 11-5-1979, σελ. 1.

αεροπειρατής

«... Το νομοσχέδιο... για τους αεροπειρατές καθιερώνει υποχρέωση των αρχών για την έκδοση των αεροπειρατών...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 16-11-1976, σελ. 7.

αεροπροσκοπισμός

«... η μόλις 19χρονη Ζήκα Μπακέλλα, κόρη του προέδρου του αερομοντελισμού και αεροπροσκοπισμού Ελλάδος, έλαβε το πτυχίο ανεμοπόρου», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-5-1979, σελ. 12.

αερόσακος

«... περιλαμβάνει A/C, υδραυλικό τιμόνι, αερόσακο οδηγού, συνοδηγού, προβολείς ομίχλης, ηλεκτρικά παράθυρα, κεντρικό κλείδωμα κ.ά.», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 30-1-1997, σελ. 29.

αεροσυγκοινωνία

«Η κατηγορία είναι παρακώλυση των αεροσυγκοινωνιών και παύση εργασίας...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 8-3-1977, σελ. 1.

αεροταξί

«... έστειλαν στη Ζάκυνθο ένα μισθωμένο αεροταξί...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 13-7-1976.